

Title (en)
Neonatal cover

Title (de)
Neugeborenen-Hülle

Title (fr)
Housse neonatale

Publication
EP 2543269 A1 20130109 (FR)

Application
EP 12174791 A 20120703

Priority
FR 1156022 A 20110704

Abstract (en)

The cover (1) has a top sheet (10) and a bottom sheet (20) together defining an inner space (40), where the top sheet is attached to the bottom sheet to form a barrier to germs along the periphery of the inner space. A partially closable insertion opening (22) allows introduction of a newborn baby (B) in the inner space. A central opening (12) allows the head of the newborn to project outside the inner space. A window (14) allows access through the top sheet to the inner space, where the window is closed by a partially removable sheet (16), so as to form a barrier to germs. An independent claim is also included for a neonatal protection method for a premature or non-premature newborn baby.

Abstract (fr)

L'invention concerne une housse de protection néonatale (1), notamment pour le transport et/ou le traitement médical d'un nouveau-né, prématuré ou non, comprenant : - une feuille supérieure (10) et une feuille inférieure (20) définissant ensemble un espace interne (40) de la housse néonatale (1), la feuille supérieure (10) étant fixée sur la feuille inférieure (20) de manière à former une barrière aux germes le long de la périphérie de l'espace interne (40), - une ouverture d'introduction (22) au moins partiellement refermable, adaptée pour permettre l'introduction du nouveau-né dans l'espace interne (40) de la housse néonatale (1), et - une ouverture centrale (12) permettant la sortie de la tête du nouveau-né (B) en dehors dudit espace interne (40), caractérisée en ce qu'elle comprend en outre au moins une fenêtre (14) adaptée pour permettre l'accès à travers la feuille supérieure (10) audit espace interne (40), la fenêtre étant fermée par une feuille (16) au moins partiellement amovible de manière à former une barrière aux germes.

IPC 8 full level
A41B 13/06 (2006.01); **A41D 13/12** (2006.01)

CPC (source: EP)
A41B 13/06 (2013.01); **A41D 13/1272** (2013.01); **A41B 2400/52** (2013.01); **A41D 2400/10** (2013.01)

Citation (applicant)

- US 4083064 A 19780411 - SCHNEIDER KEITH M
- GB 2438821 A 20071212 - PEARSON CHRISTINE FREYA [GB], et al
- US 2009144875 A1 20090611 - PEARSON CHRISTINE FREYA [GB], et al

Citation (search report)

- [XYI] GB 2438821 A 20071212 - PEARSON CHRISTINE FREYA [GB], et al
- [YA] US 2009144875 A1 20090611 - PEARSON CHRISTINE FREYA [GB], et al
- [A] US 4083064 A 19780411 - SCHNEIDER KEITH M
- [A] US 2010300459 A1 20101202 - LAIR ANTHONY C [US]

Cited by
DE102015010874A1; DE102015010874B4; US11432897B2; EP3141139A1; US10709174B2

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 2543269 A1 20130109; FR 2977476 A1 20130111

DOCDB simple family (application)
EP 12174791 A 20120703; FR 1156022 A 20110704